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Město Ždírec nad Doubravou 

 

 
 

          Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva města Ždírec nad Doubravou 

   konaného dne 19. října 2023 v zasedací síni městského úřadu 
 

 

 

Přítomni: 15  členů zastupitelstva dle listiny přítomných 

  11  hostů - občané města 
 

 

Zápis o hlasování: x pro – x proti – x zdržel se hlasování 

1) Zahájení zasedání – určení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

Zasedání zahájil v 18:00 hod. starosta města Ing. Bohumír Nikl a celému zasedání předsedal. V krátkém 

úvodu starosta všechny přítomné přivítal a konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo svoláno v souladu se 

zákonem o obcích a jednacím řádem zastupitelstva města. Při zahájení bylo přítomno 15 zastupitelů, 

zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Starosta navrhl zapisovatelem zasedání místostarostu Ing. Františka Němce, návrhovou komisi ve složení: 

Zdeňka Lédlová, Martin Štěpánek, Ing.  Michal Zvolánek.  

Dále navrhl ověřovatele zápisu: Naděžda Turnhöferová, Ing. Robert Málek. 

K navržené návrhové komisi ani k návrhu ověřovatelů nebyly vzneseny žádné připomínky, starosta proto 

vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 1/07/23. 

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0 

2) Uzavření zápisu z 6. zasedání zastupitelstva města 

Starosta informoval, že neobdržel připomínky k zápisu z 6. zasedání a dotázal se, zda má někdo z členů 

zastupitelstva připomínky k zápisu z 6. zasedání zastupitelstva. 

K zápisu nebyly připomínky, proto nechal starosta hlasovat o usnesení, kterým je uzavřen zápis z 6. zasedání 

zastupitelstva města – usnesení číslo 2/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0   

3) Návrh programu zasedání 

Starosta předložil návrh programu zasedání schválený radou města na 23. schůzi dne 11. 10. 2023, který byl 

dopředu všem zastupitelům odeslán s podkladovými materiály. Starosta se dotázal, zda má někdo návrhy na 

doplnění programu. 

Protože nebyly podány žádné návrhy na doplnění či změnu programu, starosta vyzval přítomné k hlasování 

o návrhu programu zasedání  - usnesení číslo 3/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0  

4) Zpráva o činnosti rady města v období od 7. 9. 2023 do 19. 10. 2023 

Místostarosta seznámil přítomné s činností rady města v období od 6. zasedání do 7. zasedání zastupitelstva 

města. Rada města se v uvedeném období sešla na dvou schůzích, ze kterých jsou všem zastupitelům zasílány 

zápisy. Zápisy jsou také zveřejňovány na webových stránkách města.  

Starosta doplnil informaci k pracím na revitalizaci kruhového objezdu, do kterého je zaveden nový kabel 

napojený na veřejné osvětlení. Doplnil informaci k akci „Staň se občanem Ždírce nad Doubravou“, která má 

za cíl přihlášení obyvatel města, kteří zde dlouhodobě bydlí a nejsou přihlášeni k trvalému pobytu ve Ždírci 

nad Doubravou. Rada města schválila veřejnou soutěž na zateplení Kulturního zařízení Horní Studenec, kde 

máme získanou dotaci od Státního fondu životního prostředí ČR.  
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K bodu programu nebyly dotazy, proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo  

4/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0  

5) Informace o stavu účtů a plnění rozpočtu města k 30. 9. 2023 a k 19. 10. 2023 

Starosta předal slovo panu Liboru Málkovi, který seznámil přítomné se stavem účtů města k 30. 9. 2023 a 

celkovým stavem účtů k 19. 10. 2023. Stav finančních prostředků k 19. 10. 2023 je 3 655 830,76 Kč.  

Seznámil zastupitele se stavy Fondu rozvoje bydlení, na který začnou od ledna přicházet splátky z půjček 

poskytnutých v roce 2023 občanům. 

Aktuálně zatím není nutné čerpat další část úvěru, některé předpokládané výdaje zatím nebudou realizovány. 

Očekáváme ještě fakturu za ulici Ke Stadionu a za výstavbu veřejného osvětlení ve Studenci. Zrealizované 

nejsou také části zakázky u muzea v Horním Studenci. 

Plnění rozpočtu 30. 9. 2023 na straně příjmu je na úrovni 76,9% plánovaného rozpočtu. Daňové příjmy za 

prvních osm měsíců byly vždy vyšší než v loňském roce, v září a v říjnu je tam naopak pokles. Z nedaňových 

příjmů jsme získali také pojistná plnění za výstavbu kaple v Novém Studenci a pojistné události v domě 

s pečovatelskou službou. V kapitálových příjmech byly plánované prodeje pozemků, ty však zatím 

neproběhly. 

Běžné výdaje na provoz jsou přibližně 5 milionů za měsíc. 

Pan Uchytil se dotázal, zda není možné získat úrok na částky uložené na Fondu vodního hospodářství, FRB, 

Sociálním fondu. Pan L. Málek to prověří. 

K bodu programu nebyly další dotazy a starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 5/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0  

6) Rozpočtové opatření č. 18/2023 

Starosta předal slovo panu Liboru Málkovi, který seznámil přítomné s položkami rozpočtového opatření 

č. 18/2023, které upravují strukturu na straně výdajů.  

Do rozpočtu na straně výdajů je třeba zpřesnit výdaje na veřejné osvětlení v ulicích navazujících na ulici Ke 

Stadionu. Dále jsou tam vícepráce u zakázky 12 RD Kohoutov a baterie pro evakuační výtah v DPS 

U Pikulky. Tatran již obdržel očekávanou dotaci, a proto vrací část příspěvku na činnost ve výši 240 tis. Kč.  

Na straně příjmů je rozpočet bez změny. 

Starosta krátce doplnil informaci o přípojkách navíc pro sousední pozemky na Kohoutově, které původně 

v zakázce nebyly. 

K bodu jednání nebyly vzneseny dotazy, a proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 6/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0  

7) Veřejnoprávní smlouva č. 011/2023/IN/OF mezi městy Chotěboř a Ždírec nad Doubravou 

Starosta seznámil zastupitele s Veřejnoprávní smlouvou mezi městy Chotěboř a Ždírec nad Doubravou. 

Smlouva je připravena na základě provozování úsekového měření rychlosti v místní části Údavy městem 

Chotěboř. Město Chotěboř proto navrhlo poskytnout městu Ždírec n. D. dotaci na účely vybavení MŠ a ZŠ, 

podporu sportu, vybavení sportovišť, investice do bezpečnosti v dopravě nebo pro hasiče. Smlouva je 

připravena na dobu 7 let. 

Z hostů se pan Jeřábek dotázal na nezávislost informací o počtu přestupků v tomto úseku. Město tyto 

informace může ověřit. Pan J. Němec k tomu poznamenal, že údaje o počtu přestupků jsou jednoznačně 

zjistitelné, nikoliv však již uhrazená částka z pokuty. Některé pokuty jsou obtížně vymahatelné.  

Po krátké diskusi starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení číslo 7/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0  

8) Prodej pozemků par. č. 940/21 a par. č. 391/54 v k.ú. Ždírec nad Doubravou a nákup částí 

pozemku par. č. 777/1, par. č.  777/91 a par. č. 728  v k.ú. Ždírec nad Doubravou (MŽ/1018/2023) 

Starosta seznámil zastupitele se záměrem města koupit od p. Kasala pozemky kolem cesty k Pobočnému 

rybníku a v této lokalitě vybudovat vycházkovou zónu spojenou s výsadbou stromů a opravou silnice.  
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Naopak pan Kasal by místo toho chtěl koupit pozemky přiléhající k jeho pozemkům. Aktuálně však ještě 

není přesná shoda na podmínkách nákupu a prodeje, proto starosta navrhl tuto záležitost odložit na příští 

zasedání zastupitelstva.  

K bodu programu nebyly vzneseny dotazy nebo připomínky, starosta tedy vyzval přítomné zastupitele 

k hlasování - usnesení číslo 8/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0 

9) Prodej části pozemku par. č. 342/130 v k.ú. Ždírec nad Doubravou (MŽ/928/2023) 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí pana L. na odkup obecního pozemku par. č. 342/130 v k.ú. Ždírec nad 

Doubravou. V těsné blízkosti požadovaného pozemku vede kanalizace. Firma VAK Havlíčkův Brod, která 

má kanalizaci ve správě, s prodejem požadované části pozemku nesouhlasí. Rada města proto navrhuje 

pozemek neprodávat.  

K bodu programu nebyly vzneseny jiné návrhy, starosta proto vyzval zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 9/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  14 - 0 - 1 (paní Lédlová se zdržela hlasování)  

10) Prodej části pozemku par. č. 356/54 v k.ú. Ždírec nad Doubravou (MŽ/930/2023) 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí pana R. na odkup pozemku par. č. 356/54 v k.ú. Ždírec nad 

Doubravou. Žadatel následně po kalkulaci nákladů na odkup pozemku zrušil svoji žádost. Zastupitelstvo tuto 

informaci bere na vědomí.  

K bodu programu nebyly vzneseny dotazy, proto starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování - usnesení 

číslo 10/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0 

11) Nákup pozemku par. č. 275/39 v k.ú. Ždírec nad Doubravou  

Starosta seznámil zastupitele s novým návrhem kupní ceny pro nákup pozemku par. č. 275/39 v v k.ú. Ždírec 

nad Doubravou od Správy železnic. Nově je navržena cena 183 000 Kč bez DPH. Pozemek město potřebuje 

pro budoucí výstavbu chodníku k nádraží. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta tedy vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 11/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0  

12) Investiční akce 2023 

Starosta předal slovo panu Liboru Málkovi, který seznámil zastupitele s finanční stránkou hlavních 

investičních akcí v roce 2023. Rekonstrukce ulice Ke Stadionu – zbývá doplatit 5 330 tis. Kč, obdrželi jsme 

již také část dotace na tuto akci.  K platbě zbývá výstavba veřejného osvětlení ve Studenci, ZTI pro RD 

Kohoutov zbývá platit 752 tis. Kč. Sklad u muzea ještě bude doplatek prací 1 207 tis. Kč. 

Na akce je vyčerpán úvěr ve výši 5 587,5 tis. Kč. Zbývá čerpat dotaci na ulici Ke Stadionu 1 648 tis. Kč. 

Závěr roku však je celkově finančně pokrytý.  

Starosta následně doplnil informaci o dokončovaných investičních akcích. 

K bodu programu nebyly vzneseny připomínky, starosta tedy vyzval přítomné zastupitele k hlasování - 

usnesení číslo 12/07/23.  

Přítomno hlasování: 15      Hlasování:  15 - 0 - 0 

13) Diskuze 

Starosta následně zahájil diskusi.   

Místostarosta informoval o výsledku 14 denního svozu odpadu, kdy došlo k poklesu množství odpadu o cca 

30 % proti roku 2022. Pan Zvolánek se dotázal, jaká bude finanční úspora. Tato částka bude upřesněna na 

prosincové zasedání zastupitelstva. Firma AVE CZ označila čipy všechny nádoby na plasty a papír a zahájila 

zkušební provoz, aby od nového roku 2024 byly podklady pro fakturaci předávány již z tohoto systému. 

Budeme mít také lepší přehled o naplněnosti vyklápěných nádob. Bioodpady budou z nádob 240 L vyvezeny 

naposledy 6. 11. 2023 a následně nepravidelně v zimním období v závislosti na počasí. 
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Pan Kasal se dotázal na svodidla u silnice I/37 v místě přechodu ke Kabátovu. Starosta informoval o jednání 

s ŘSD a PČR. 

Pan Zvolánek se dotázal, zda proběhne demolice odkoupeného objektu v Horním Studenci. Starosta 

informoval, že v plánu na rok 2024 to ještě není a nejprve je třeba dokončit projekt chodníku. 

Pan Ondřej Málek se dotázal na přípravu projektu zeleně v okolí nové hasičské zbrojnice. 

Paní Lédlová navrhla vysadit stromy mezi bytovkami v ul. Družstevní místo vykácených přerostlých stromů. 

Pan Martinec informoval o plánovaném zasedání představenstva LDO Přibyslav, kde bude schválen prodej 

pozemku pod cestou k Pobočnému rybníku městu Ždírec nad Doubravou. 

Pan Němec J. se zeptal, zda je již k dispozici nějaký výstup z průzkumu hornin v ranském masívu. Výsledky 

zatím nejsou.  

Paní Moravcová poděkovala za provedené práce na Kohoutově. 

Paní Coufalová poděkovala za opravu křížku v Benátkách a provedení deratizace. Připomněla průsak hráze 

rybníka. 

Pan Jeřábek se dotázal, zda budou před zimou opraveny překopy komunikací po ukládání kabelů elektřiny a 

veřejného osvětlení do země. Dále se dotázal na prodej stavebních parcel a zeminu navezenou na pozemek 

par. č. 223/1 v k.ú. Nový Studenec. Po zjištění stavu zašle starosta písemnou odpověď. 

Starosta doplnil informaci o uzavírkách silnic I/37 a I/34.  

Starosta následně pozval všechny na kulturní a společenské akce v následujícím období. 

 

14) Závěr 

Starosta na závěr poděkoval přítomným členům zastupitelstva i hostům za účast a ve 20:17 hodin zasedání 

zastupitelstva ukončil.  

Plánovaný termín 8. zasedání zastupitelstva je ve čtvrtek 7. prosince 2023, začátek v 18:00 hod. 

 

 

 

      Naděžda Turnhöferová,  ověřovatel, v. r.    Ing. Robert Málek, ověřovatel, v. r.  

 

 

 

 

Ing. Bohumír Nikl, starosta, v. r.          


